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PVV  1 De eers te opwaardering betreft 

de ingekomen s tukken van de 
sapfabriek Schulp. Voor ons is  
het niet voldoende duidelijk wat 
de rol van de provincie hierin is  
geweest en wat de rol van de 
provincie hierin s traks  gaat zijn 
en daarom gaan wij graag in 
gesprek met de gedeputeerde. 
 

Dit is een ruimtelijke 
ordeningskwestie. 
Vanuit Mobiliteit is er geen directe 
betrokkenheid bij deze kwestie. Het is 
aan de gemeente om met een 
voorstel te komen, dit is tot op heden 
voor zover ons bekend nog niet 
gebeurd. 
 
De aanwezigheid van het bedrijf is in 
overeenstemming met het 
bestemmingsplan.  Of de gevraagde 
uitbreiding dat ook is, is primair ter 
beoordeling van het 
gemeentebestuur. Is dat niet het 
geval, dan zullen wij de aanvraag 
beoordelen o.b.v. de in de 
Interimverordening opgenomen 
regels. Het Zandpad is een 
gemeenteweg en dus een 
gemeentelijke verantwoordelijkheid.  
Hierin spelen wij geen rol 
Het bedrijf overweegt blijkbaar om te 
verplaatsen naar een nieuw 
bedrijventerrein Breukelerwaard. Dat 
bedrijventerrein is door ons nog niet 
goedgekeurd, omdat er eerst een 
oplossing moet komen voor de 
afwikkeling van verkeer op/van de 
A2. We hebben wel medewerking 
verleend aan verplaatsing en 
clustering van afvalstations uit de 
gemeente vooruitlopend op een 
mogelijke omvangrijkere ontwikkeling 
als bedrijventerrein en de daarbij 
behorende vestiging/verplaatsing van 
diverse bedrijven.  

 


